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WELCOME 2026!
We hope you had a relaxing holiday season.
Federation staff  enjoyed our time off  and came
back to the office refreshed to dive into the new
year!

As we finish up some 2025-26 projects before
our March 31st year-end, we are also planning
for 2026-27.  We hope to share some details
with you soon, but in the meantime, why not sit
back and enjoy another edition of  the newsletter.

Speaking of  which, we think the newsletter could use a name, so let’s have a contest!  Send
your suggestions for a name for the newsletter to info@nbwoodlotowners.ca.  Staff  will select a
short list of  our favourites, and then we will have members vote (prize to be determined).

We look forward to seeing some creative entries!



Happy New Year! 

2026 and already we are halfway through January. Time waits for no one.  

We will soon have the group insurance programs available for our members. There will be
home and auto insurance for members and immediate family members; accidental death
and dismemberment; vacant land liability insurance and forest damage insurance against
fire, wind and ice storm damage. We hope that these programs will offer our members
significant savings and add value to your membership. You can read some more details
starting on page 7, and additional information will be sent out and available on our
website as it becomes available. 

We continue to work with the Department of  Natural Resources on the idea of
establishing a hub for woodlot owners. Creating one entry point through which you can
access the resources that you may need or be interested in.  

Nationally, we are working on a woodlot owner survey. There are many data points about
woodlot owners that are not well known, and we are hoping to fill in some of  these gaps
with the help of  a post-doctoral fellow and the Canadian Forest Service (CFS). 

We are of  course planning for our next fiscal year, and so if  you have any topics which
you would like more information on, or ideas you would like us to explore, please let me
know. 

From all of  us at NBFWO we wish you and yours a safe and healthy 2026. 
 
Respectfully submitted, 

Susannah 

Susannah Banks
Executive Director 
506-459-2990
ED@nbwoodlotowners.ca

A Message from the Executive Director



EVENTS
Conservation Council of New Brunswick’s Winter Webinar Series — an engaging
three-part exploration of forests and ecologically based forestry in New Brunswick

Jan 20 - Dr. Matthew Betts will provide a summary of his recent work on forest
biodiversity and carbon, as well as forest management options for the future in
our province.
Feb 3 - Dr. Tom Beckley will discuss what New Brunswick’s forests were, what
New Brunswick’s forests are, what New Brunswick’s forests could be, and finally,
what New Brunswick’s forests should be.
Feb 17 - Dr. Cindy Prescott argues that resilient forests, at their foundation,
require resilient soils, which in turn require a diverse and fully functional below-
ground ecosystem.

Feb 9 to Mar 29: Climate Adaptation and Resilience Professional Development
Program for Forest Professionals in Canada
Feb 11 & 12: 3rd Annual Women in Science IUFRO webinar series
Feb 17 - 19: 2026 Annual Invasive Species Forum: Progress through partnerships

Mar 25 & 26:  Canadian Woodlands Forum Spring Meeting 2026
Mar 26 & 27:  Atlantic Heavy Equipment Show
Apr 14-16:  Montreal Wood Convention 2026

Keep an eye on the News, Ads Board, and Calendar of Events 
on the website for additional events and details.

NEWS
'Killer fungi' targets a beetle that's destroying American forests
Indigenous-led conservation efforts match or surpass similar initiatives when properly
funded, new research shows
B.C. title claim decision creates fear that resonates in New Brunswick
Maine mill accepts N.B. wood again, but producers still struggle to stay afloat
Germany’s dying forests are losing their ability to absorb CO2. Can a new way of
planting save them?
Aboriginal title gives way to private interests in New Brunswick
Big industry seeks exit from N.B. Power grid

What’s New?
A round up of news from all over and upcoming events

https://www.nbwoodlotowners.ca/calendar-of#!event-list
https://www.nbwoodlotowners.ca/calendar-of#!event/2026/1/20/ccnb-lunch-learn-webinar-series-quot-forests-and-ecologically-based-forestry-in-nb-quot-1-of-3
https://www.nbwoodlotowners.ca/calendar-of#!event/2026/2/9/climate-adaptation-and-resilience-professional-development-program-for-forest-professionals-in-canada
https://www.nbwoodlotowners.ca/calendar-of#!event/2026/2/9/climate-adaptation-and-resilience-professional-development-program-for-forest-professionals-in-canada
https://www.nbwoodlotowners.ca/calendar-of#!event/2026/2/11/3rd-annual-women-in-science-iufro-webinar-series
https://www.nbwoodlotowners.ca/calendar-of#!event/2026/2/17/2026-annual-invasive-species-forum-progress-through-partnerships
https://www.nbwoodlotowners.ca/news
https://www.nbwoodlotowners.ca/ads#!board/ads
https://www.nbwoodlotowners.ca/ads#!board/ads
https://www.nbwoodlotowners.ca/calendar-of#!event-list
https://www.nbwoodlotowners.ca/news


2025 Through the Climate Lens 

by Diane Fargialla, NBFWO Outreach Coordinator

To begin 2026 with a climate perspective, let’s take a look back at 2025 through some key
numbers and events.  

With a global surface temperature of  1.17°C (2.11°F) above the 20th-century average of
13.9°C (57.0°F), the year 2025 was the third-warmest year since global records began.
2025 was also the fifth year to exceed the 1.0°C (1.8°F) threshold since 2016. 

Global land and ocean average temperature anomalies 
Source: NOAA 

Do you have a hidden talent for writing?
If you have an interest in writing, we are seeking members who

would like to write about forest-related topics for the newsletter.

Send your topic(s) to patricia.rooney@nbwoodlotowners.ca



The year 2025 was marked by “much-warmer-than-average temperatures across the
majority of  the globe” and many significant events. Regionally, 2025 ranks among the top
seven warmest years on record. For example, in North America, it ranks fourth (+1.99°C /
+3.58°F).  

Land and ocean temperature departure from average for January-December 2025 
Source: NOAA 

Notable weather and climate events that occurred in 2025 
Source: NOAA 



Let's now take a closer look at the weather events that occurred in Canada. Here is the
top ten weather stories of  2025 published by the Government of  Canada: 
 

1.Canada's second-worst wildfire year on record 
2.Drought deepens across much of  the country 
3.Powerful thunderstorms sweep central and eastern Ontario 
4.May heatwave and dry conditions intensify wildfires in Manitoba 
5.When everything froze: Major ice storm brings Ontario to a standstill 
6.Memorable snowstorms blanket central and eastern Canada in 2025 
7.Storm havoc sweeps the Prairies 
8.Arctic Ocean storm surge floods Tuktoyaktuk 
9.Powerful November storm overshadows hurricanes season in Canada 

10.Western Canada bakes in record late-summer heat 
 
These ten weather events illustrate the challenges we are facing. Climate-related risks—
wildfires, droughts, and others—are generally becoming more frequent and intense.
These risks have a significant impact on our communities as well as our forests.
Strengthening their resilience is therefore essential. Mitigation strategies can be
implemented, and qualified professionals are ready to guide us. As woodlot owners, don’t
hesitate to act and contribute to positive change. 
 
 
References 

NOAA National Centers for Environmental Information, Monthly Global Climate Report for
Annual 2025, published online January 2026 
Government of  Canada, Canada’s top 10 weather stories of  2025 

 
 
 

Perks for Free
Perkopolis is a free program available to all
Federation members that provides offers and
discounts for all sorts of  purchases!  

Sign up with an email address and your NBFWO
Member Number on the Member Home page.
Scroll down to the MEMBER PERKS section and
select the ‘Perkopolis’ tab.

If  you have any questions you can contact
Perkopolis customer service through live chat,
phone, or email.

https://www.ncei.noaa.gov/access/monitoring/monthly-report/global/202513
https://www.ncei.noaa.gov/access/monitoring/monthly-report/global/202513
https://www.canada.ca/en/environment-climate-change/services/top-ten-weather-stories/2025.html
https://www.nbwoodlotowners.ca/members-home
https://d2zht604.na1.hubspotlinks.com/Ctc/I8+113/d2zht604/VVvLT19fFXf5W1ntd546NgtLWW1TDTHt5n5Jf9N7lCf0b3qn9gW7Y8-PT6lZ3kCW1c3XnT67CH2sW8zGQl-8X5Kk-W6sN7Wv2FL3FfW6HfXhr3DLXZPW5Nsx7N34q1sgW4SfKH62TF7lQW46GVKL7fhRD7W1sb32d6J1l8rVsCCBQ7HL19rW5RTF2s84pg_hW4N1JVh3hn7-sN5wv_f-xDd3XW90B5cf2tCMBbW3BZLkj2g7nC0W67Ljz-5M6Fv6W55kKdW81H3pkN2V29GtNdx9XW2_1LX84gH2gVW4lS_T84h2tnXW4SYsTB24Dc79W5TFjtj1Qb1GmW7_GW0s3rMDHNW422y387HxffXW1fSHpv32JZvSW228bTK5cGHnWW70HnXc1D4gCtd7zp7l04


As mentioned in Susannah’s update (page 2), the Federation will soon be able to offer
group insurance for members, as part of  an initiative by the Canadian Forest Owners
(CFO), which the Federation is a member of.  Woodlot owners who belong to the NBFWO
and the Ontario Woodlot Association have been selected to be the first group to have this
service available, and it will then be offered throughout Canada.  For this first group, the
website will only be available to view in English, but it will be available soon afterwards in
French as well.

There is still a little work to be done, but we are expecting the program to be available the
first week of  Februay.  We will send out more details once it is live.  You will need to know 



Canadian Forest Owners, in association with the New Brunswick Federation of
Woodlot Owners (NBFWO), has officially appointed BrokerLink as our exclusive
insurance broker. This decision follows a thorough and thoughtful selection
process led by our internal committee, with the goal of identifying a trusted
partner who can best serve the needs of our members.

Representing over 480,000 private forest landowners across Canada, we take
pride in advocating for solutions that support and protect our community. After
evaluating several candidate insurance brokers, we chose BrokerLink — a
national brokerage with the scale, expertise and commitment to deliver tailored
insurance solutions to woodlot owners. 

Together with BrokerLink, we’re proud to offer a comprehensive suite of
insurance products designed specifically for forest owners. This partnership
ensures our members have access to knowledgeable insurance advisors,
competitive coverage options and personalized service — all backed by a
respected national brand.

To benefit from this product, forest owners must be member of the NBFWO.

your member number in order to access the insurance program, so if  you are not already
aware, you can find that information on your profile on the NBFWO website, once you
login.  There is a button with instructions on how to find your member number on the
Member Home page.  Member numbers are assigned within a few days of  signing up, so
if  you just recently became a member and it is missing, or if  you have any issues finding
it, just reach out and we can help.

Below is an announcement from CFO regarding the insurance program.  Stay tuned for
more information soon!

Thanks for reading - Until next time!
www.nbwoodlotowners.ca

If you would like to submit an article or pictures for the newsletter,
please email info@nbwoodlotowners.ca

https://www.nbwoodlotowners.ca/members-home
https://bsky.app/profile/nbfwo.bsky.social
https://www.facebook.com/NewBrunswickFederationOfWoodlotOwners
https://www.instagram.com/nbfwo/
http://www.nbwoodlotowners.ca/
mailto:info@nbwoodlotowners.ca?subject=for%20the%20newsletter
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Message de la Directrice Exécutive

Nouvelles et événements

Votre forêt dans un climat changeant 

Bienvenue en 2026

Mise à jour sur l'assurance collective

in EnglishJanvier 2025

DANS L'ÉDITION
DE CE MOIS-CI :
 

BIENVENUE EN 2026 !
Nous espérons que vous avez passé des fêtes de fin
d'année reposantes. Le personnel de la Fédération a
profité de ses congés et est revenu au bureau revigoré
pour se lancer dans la nouvelle année !

Alors que nous terminons certains projets pour 2025-
2026 avant la fin de l'exercice financier, le 31 mars, nous
planifions également ceux pour 2026-2027.  Nous
espérons pouvoir vous en dire plus bientôt, mais en
attendant, pourquoi ne pas vous installer
confortablement et profiter d'une nouvelle édition de
notre bulletin d'information ?

À ce propos, nous pensons que la newsletter pourrait avoir besoin d'un nom, alors organisons un
concours !  Envoyez vos suggestions de nom pour la newsletter à info@nbwoodlotowners.ca.  Le
personnel sélectionnera une liste restreinte de nos noms préférés, puis nous demanderons aux
membres de voter (le prix reste à déterminer).

Nous attendons avec impatience vos suggestions créatives !



Bonne année!

2026 et nous sommes déjà à la mi-janvier. Le temps n’attend personne.

Nous aurons bientôt des programmes d’assurance collective disponibles pour nos membres. Il y
aura une assurance habitation et automobile pour les membres et les membres de leur famille
immédiate; une assurance contre le décès accidentel et la mutilation; une assurance responsabilité
pour terrains vacants et une assurance contre les dommages forestiers causés par le feu, le vent et
les tempêtes de verglas. Nous espérons que ces programmes offriront à nos membres des
économies importantes et ajouteront de la valeur à votre adhésion. Vous trouverez plus de détails à
partir de la page 16. Des informations supplémentaires seront envoyées et mises à disposition sur
notre site web dès qu'elles seront disponibles. 

Nous continuons de travailler avec le MRN sur l’idée d’établir un centre pour les propriétaires de lots
boisés. Créer un point d’entrée unique par lequel vous pourrez accéder aux ressources dont vous
pourriez avoir besoin ou qui pourraient vous intéresser.

À l’échelle nationale, nous travaillons sur un sondage auprès des propriétaires de lots boisés. Il y a
de nombreux points de données concernant ces propriétaires qui ne sont pas bien connus, et nous
espérons combler certaines de ces lacunes avec l’aide d’un chercheur postdoctoral et du Service
canadien des forêts (SCF).

Nous planifions bien sûr notre prochain exercice financier et donc, si vous avez des sujets sur
lesquels vous aimeriez obtenir plus d’information, ou des idées que vous souhaitez que nous
explorions, veuillez me le faire savoir.

De la part de toute l’équipe de la NBFWO, nous vous souhaitons, à vous et à vos proches, une
année 2026 sécuritaire et en santé.

Respectueusement,

Susannah 

Susannah Banks
Directrice exécutive 
506-459-2990
ED@nbwoodlotowners.ca

Message de la Directrice Exécutive



Nouvelles
Un « champignon tueur » cible un coléoptère qui détruit les forêts américaines.
De nouvelles recherches montrent que les efforts de conservation menés par les populations
autochtones égalent ou surpassent les initiatives similaires lorsqu'ils sont correctement financés.
La décision relative à la revendication territoriale en Colombie-Britannique suscite des craintes qui
trouvent un écho au Nouveau-Brunswick.
Une scierie du Maine accepte à nouveau le bois du Nouveau-Brunswick, mais les producteurs ont
toujours du mal à rester à flot.
Les forêts allemandes en voie de disparition perdent leur capacité à absorber le CO2. Une nouvelle
méthode de plantation peut-elle les sauver ?
Les titres fonciers autochtones cèdent le pas aux intérêts privés au Nouveau-Brunswick
Les grandes industries cherchent à se retirer du réseau électrique du Nouveau-Brunswick

Nouvelles et événements
Un tour d'horizon de l'actualité et des événements à venir

 

Événements à venir
Série de webinaires hivernaux du Conseil de conservation du Nouveau-Brunswick — une
exploration captivante en trois parties des forêts et de la foresterie écologique au Nouveau-
Brunswick

20 janvier - Le Dr Matthew Betts présentera un résumé de ses travaux récents sur la biodiversité
et le carbone forestiers, ainsi que sur les options de gestion forestière pour l'avenir dans notre
province.
3 février - Le Dr Tom Beckley discutera de ce qu'étaient les forêts du Nouveau-Brunswick, de ce
qu'elles sont aujourd'hui, de ce qu'elles pourraient être et, enfin, de ce qu'elles devraient être.
17 février - La Dre Cindy Prescott soutient que les forêts résilientes ont besoin, pour exister, de
sols résilients, qui à leur tour nécessitent un écosystème souterrain diversifié et pleinement
fonctionnel.

Du 9 février au 29 mars : Programme de perfectionnement professionnel sur l'adaptation au
changement climatique et la résilience à l'intention des professionnels forestiers du Canada
11 et 12 février : 3e série annuelle de webinaires de l'IUFRO sur les femmes dans les sciences
Du 17 au 19 février : Forum annuel 2026 sur les espèces envahissantes : Des progrès grâce aux
partenariats
25 et 26 mars :  Réunion de printemps 2026 du Forum canadien des forêts
26 et 27 mars :  Salon de l'équipement lourd de l'Atlantique
14-16 avril :  Congrès du bois de Montréal 2026

Gardez un oeil sur les Nouvelles, les Annonces, et le calendrier des
événements sur le site web pour d'autres événements et détails

https://www.nbwoodlotowners.ca/news
https://www.nbwoodlotowners.ca/calendar-of#!event-list
https://www.nbwoodlotowners.ca/fr/nouvelles
https://www.nbwoodlotowners.ca/fr/ads#!board/ads
https://www.nbwoodlotowners.ca/fr/ads#!board/ads
https://www.nbwoodlotowners.ca/fr/calendar-of#!event-list
https://www.nbwoodlotowners.ca/fr/calendar-of#!event-list


Avez-vous un talent caché pour l'écriture ?
Si vous vous intéressez à l'écriture, nous recherchons des membres qui

souhaiteraient rédiger des articles sur des sujets liés à la forêt pour
notre bulletin d'information.

Envoyez vos suggestions de sujets à info@nbwoodlotowners.ca.

2025 à travers le prisme du climat 

par Diane Fargialla, coordonnatrice de la sensibilisation à la FPLBNB
 

Pour entamer 2026 avec un regard sur le climat, revenons sur l'année 2025 à travers
quelques chiffres et évènements clés.  
 
Avec une température à la surface du globe de 1,17 °C (2,11 °F) au-dessus de la
moyenne du 20e siècle de 13,9 °C (57,0 °F), l’année 2025 a été la troisième année la
plus chaude depuis le début des relevés mondiaux. 2025 a également été la cinquième
année qui dépasse le seuil de 1,0 °C (1,8 °F) depuis 2016.  

 

Anomalies de température des terres et des océans à l'échelle
mondiale (en anglais seulement)  

Source : NOAA 



L’année 2025 a été marquée par « des températures bien supérieures à la moyenne dans
la majeure partie du globe » et de nombreux évènements significatifs. Au niveau régional,
2025 se classe dans le top sept des années les plus chaudes jamais enregistrées. En
Amérique du Nord, par exemple, 2025 se classe en quatrième position (+ 1,99 °C / + 3,58
°F).  

Écarts de température des terres et des océans par rapport à la moyenne pour janvier-décembre
2025 (en anglais seulement) 

Source : NOAA 

Évènements météorologiques et climatiques marquants survenus en 2025 (en anglais seulement) 
Source : NOAA 



Avantages gratuits
Perkopolis est un programme gratuit accessible à tous
les membres de la Fédération qui propose des offres et
des réductions pour toutes sortes d'achats !
  

Inscrivez-vous avec une adresse e-mail et votre numéro
de membre FPLBNB sur la page d'accueil des membres.
Faites défiler vers le bas jusqu'à la section AVANTAGES
MEMBRES et sélectionnez l'onglet « Perkopolis »

Si vous avez des questions, vous pouvez contacter le
service clientèle de Perkopolis par chat en direct, par
téléphone ou par e-mail.

Intéressons-nous maintenant de plus près aux évènements météorologiques qu’a connus
le Canada. Voici les dix évènements les plus marquants de 2025 publiés par le
gouvernement du Canada :  
 

1.Deuxième pire année de feux de forêt au Canada 
2.La sécheresse s'aggrave dans une grande partie du pays 
3.De puissants orages frappent le centre et l'est de l'Ontario 
4.La chaleur et les conditions sèches alimentent les feux de forêt au Manitoba 
5.Quand tout s'est figé : la tempête de verglas qui a paralysé l'Ontario 
6.Tempêtes de neige mémorables dans le centre et l'est du Canada en 2025 
7.De puissants orages plongent les Prairies dans le chaos 
8.Tuktoyaktuk inondée par une onde de tempête arctique 
9.Une violente tempête de novembre éclipse la saison des ouragans au Canada 

10.Fin d'été suffocante dans l'ouest du pays 
  
Ces dix évènements météorologiques illustrent les défis auxquels nous faisons face. De
manière générale, les risques liés au climat, feux de forêt, sécheresses et autres,
deviennent plus fréquents et plus intenses. Ces risques ont un impact important sur nos
communautés ainsi que nos forêts. Renforcer leur résilience est donc essentiel. Des
stratégies d’atténuation peuvent être mises en place, et des professionnels qualifiés sont
prêts à nous guider. En tant que propriétaires de lots boisés, n’hésitez pas à agir et à
contribuer à un changement positif. 
 
 Références 

NOAA National Centers for Environmental Information, Monthly Global Climate Report for Annual 2025,
publié en ligne en janvier 2026 
Gouvernement du Canada, Les dix événements météorologiques les plus marquants au Canada en
2025 

https://www.nbwoodlotowners.ca/fr/members-home
https://d2zht604.na1.hubspotlinks.com/Ctc/I8+113/d2zht604/VWvSLq5WGTh5W1NQj3V5vtPBcW6L2xF55lH5vCN5j5FQR3qn9gW7Y8-PT6lZ3nDW3_5LbC8vY1NRVxwm099dfH_QW9hd2h-3Z34xnW3HP8L06PlDLfW3CMTQ_81x5R3W4R31264NbbblW2q0L772_PnQJVsjgTH2fBsHwW8bsY5G7Ks6y_W6LYYVP5bvTT1W199sk2
https://d2zht604.na1.hubspotlinks.com/Ctc/I8+113/d2zht604/VWvSLq5WGTh5W1NQj3V5vtPBcW6L2xF55lH5vCN5j5FQR3qn9gW7Y8-PT6lZ3nDW3_5LbC8vY1NRVxwm099dfH_QW9hd2h-3Z34xnW3HP8L06PlDLfW3CMTQ_81x5R3W4R31264NbbblW2q0L772_PnQJVsjgTH2fBsHwW8bsY5G7Ks6y_W6LYYVP5bvTT1W199sk2
https://www.ncei.noaa.gov/access/monitoring/monthly-report/global/202513
https://www.canada.ca/fr/environnement-changement-climatique/services/dix-evenements-meteorologiques-plus-marquants/2025.html#toc8
https://www.canada.ca/fr/environnement-changement-climatique/services/dix-evenements-meteorologiques-plus-marquants/2025.html#toc8


Comme mentionné dans la mise à jour de Susannah (page 2), la Fédération sera bientôt
en mesure d'offrir une assurance collective à ses membres, dans le cadre d'une initiative
des Propriétaires forestiers du Canada (PFC), dont la Fédération est membre. Les
propriétaires de lots boisés membres de la FPLBNB et de l'Ontario Woodlot Association
ont été sélectionnés pour être le premier groupe à bénéficier de ce service, qui sera
ensuite proposé dans tout le Canada.  Pour ce premier groupe, le site web ne sera
disponible qu'en anglais, mais il sera bientôt accessible en français également.

Il reste encore un peu de travail à faire, mais nous prévoyons que le programme sera
disponible dès la première semaine de février.  Nous vous enverrons plus de détails dès
qu'il sera en ligne.  Vous devrez connaître votre numéro de membre pour accéder au
programme d'assurance. Si vous ne le connaissez pas encore, vous trouverez cette
information dans votre profil sur le site Web de la NBFWO, une fois connecté.  Un bouton 



Les Propriétaires Forestiers du Canada, en association avec la Fédération des
propriétaires de lots boisés du Nouveau-Brunswick (FPLBNB), a officiellement
désigné BrokerLink comme son courtier d'assurance exclusif. Cette décision fait
suite à un processus de sélection rigoureux et réfléchi mené par notre comité interne,
dans le but d'identifier un partenaire de confiance capable de répondre au mieux aux
besoins de nos membres.

Représentant plus de 480 000 propriétaires forestiers privés à travers le Canada,
nous sommes fiers de promouvoir des solutions qui soutiennent et protègent notre
communauté. Après avoir évalué plusieurs courtiers d'assurance candidats, nous
avons choisi BrokerLink, un courtier national qui possède l'envergure, l'expertise et
l'engagement nécessaires pour offrir des solutions d'assurance sur mesure aux
propriétaires de terrains boisés. 

En collaboration avec BrokerLink, nous sommes fiers d'offrir une gamme complète de
produits d'assurance conçus spécialement pour les propriétaires forestiers. Ce
partenariat garantit à nos membres l'accès à des conseillers en assurance
compétents, à des options de couverture concurrentielles et à un service
personnalisé, le tout soutenu par une marque nationale respectée.

Pour bénéficier de ce produit, les propriétaires forestiers doivent être membres de la
FPLBNB.

avec des instructions pour trouver votre numéro de membre se trouve sur la page
d'accueil des membres. Les numéros de membre sont attribués dans les jours qui suivent
l'inscription. Si vous venez de devenir membre et que votre numéro n'apparaît pas, ou si
vous rencontrez des difficultés pour le trouver, n'hésitez pas à nous contacter et nous
vous aiderons.

Vous trouverez ci-dessous une annonce du directeur financier concernant le programme
d'assurance. Restez à l'écoute pour plus d'informations prochainement !

Merci de votre lecture - A la prochaine !

Si vous souhaitez soumettre un article ou des photos pour le bulletin, 
 veuillez envoyer un courriel à info@nbwoodlotowners.ca

www.nbwoodlotowners.ca/fr

https://bsky.app/profile/nbfwo.bsky.social
https://www.facebook.com/NewBrunswickFederationOfWoodlotOwners
https://www.instagram.com/nbfwo/
mailto:info@nbwoodlotowners.ca?subject=for%20the%20newsletter
http://www.nbwoodlotowners.ca/fr
http://www.nbwoodlotowners.ca/fr

